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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Ardalan Shekarabi (S)

2020/21:1990 Det ökade antalet avslag på sjukintyg

Antalet sjukskrivna har förändrats under årens lopp och beroende på vilka 
åtgärder som vidtagits eller inte så har antalet stigit eller sjunkit.

Socialdemokraterna har i tidigare uttalanden varit tydliga med att de anser att 
alliansregeringen undergrävde hela sjukförsäkringen och lämnade människor 
utan försäkring. Tillgänglig statistisk visar däremot att antalet människor som 
får avslag på sin sjukförsäkring har ökat med drygt 40 000 personer sedan de 
tog över makten i Sverige. Det innebär att det är många som står utan 
försörjning eller som tvingas tillbaka till ett arbete de inte orkar med.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Ardalan Shekarabi:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att minska antalet personer som får 
avslag på sin sjukskrivning och för att se till att rehabiliteringskedjan fungerar 
som den är tänkt att göra?
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Elisabeth Björnsdotter Rahm (M)

Överlämnas enligt uppdrag
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